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Abstract (en)
The work table has a support frame with telescopically extendable elements (2, 3). At least the bottom-side support members of the support frame
(4, 5), are offset inwards in relation to the side edges of the workplate to form receiving regions for containers, and cable channels (8, 8') are
arranged exclusively outside the receiving region of the containers and are preferably adjustable together with the worktop (1). <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein Arbeitstisch beschrieben, dessen Trägergestell teleskopartig ausfahrbare Elemente aufweist (2)(3) und bei dem zumindest die
bodenseitigen Stützorgane des Trägergestells (4) (5) bezüglich der Seitenkanten der Arbeitsplatte zur Bildung von Aufnahmebereichen für Container
nach innen versetzt und Kabelkanäle (8) (8') ausschließlich außerhalb des Aufnahmebereichs der Container angeordnet und vorzugsweise
zusammen mit der Arbeitsplatte (1) verstellbar sind.
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